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Beste allen,

Net de call gehad. Ging prima. Minister heeft conform de onderstaande lijn comfort geboden maar ook aangegeven wat voor hem

belangrijk is. Comfort door te wijzen op de catastrofe regeling, het pakket vanuit het kabinet en het feit dat verzekeraars geen

bank zijn en dat we goed moeten kijken naar mogelijkheden voor garantie. Daarnaast heeft hij benadrukt wat voor VWS belangrijk
is. Met name dat de continuiteit van de zarg gewaarborgd moet blijven. De mensen en de instellingen hebben we hard nodig. De

huidige kaders voor de financiering kunnen macro gezien als uitgangspunt gelden. De extra meerkosten kunnen we via regeling

proberen te financieren. Daarbij moeten we onderscheid maken tussen gemeenten, langdurige zorg (zorgkantoren) en zvw zorg.

Hugo maakte ook nog opmerking dat hij kan voorstellen om onderscheid te maken tussen gecontracteerde en ongecontracteerde

zorg.

ZN heeft straks bestuurlijk overleg. Daarna kijken we verder. Ook zij willen graag op korte termijn met ons komen tot

hoofdlijnenafspraken. De precieze invulling komt daarna wel. Vraag is wel of dat morgen gaat lukken. ZN schat in dat het nog tijd

kost om de achterban op 1 lijn te krijgen.

@ 5120 I bel straks even over hoe we vervolg kunnen vormgeven.
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